



communiqué

N^o: 127
No.:

FOR IMMEDIATE RELEASE
DIFFUSION: POUR DIFFUSION IMMÉDIATE
RELEASE: AUGUST 23, 1982
LE 23 AOÛT 1982

DELEGATION OF CANADIAN PARLIAMENTARIANS
ON AN OFFICIAL VISIT TO JAPAN
AUGUST 28 - SEPTEMBER 3

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mark MacGuigan, announced today that the speaker of the House of Commons, the Honourable Jeanne Sauvé, will lead a delegation of Canadian Parliamentarians on an official visit to Japan August 28 - September 3 at the invitation of the Speaker of the House of Representatives, Mr. Hajime Fukuda. This visit takes place within the context of ongoing parliamentary exchanges between Canada and Japan and returns a visit Mr. Fukuda paid to Canada in August 1980. Accompanying Madame Sauvé will be the Honourable Yvon Pinard, President of the Queen's Privy Council and Government House leader, the Honourable Erik Nielsen, opposition House Leader, and Mr. Ian Deans, NDP House Leader.

* * *

DÉLÉGATION DE PARLEMENTAIRES CANADIENS
EN VISITE OFFICIELLE AU JAPON
DU 28 AOÛT AU 3 SEPTEMBRE

Le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Mark MacGuigan, a annoncé aujourd'hui que Madame le Président de la Chambre des communes, l'honorable Jeanne Sauvé, effectuera du 28 août au 3 septembre prochain une visite officielle au Japon, à la tête d'une délégation de parlementaires canadiens, sur l'invitation du Président de la Chambre des Représentants du Japon, M. Hajime Fukuda. Cette visite, qui s'insère dans le cadre des échanges parlementaires entre le Canada et le Japon, font suite à la visite de M. Fukuda au Canada en août 1980. Madame Sauvé sera accompagnée de l'honorable Yvon Pinard, Président du Conseil Privé de la Reine et leader du Gouvernement à la Chambre, ainsi que de l'honorable Erik Nielsen, leader de l'Opposition à la Chambre et de M. Ian Deans, leader du NPD à la Chambre.